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Aanwezig
Demiddeleer Bertrand
Dewolfs Lucia
Eerlingen Tine
Elpers Steven
Ghysels Lena
Kaspers Hilde
Mombaerts Hilde
Poelaert Kris
Roefs Tie
Swinnen Monique
Van Aken Leen
Van den Eede Linda
Wijnants Marc
Zelderloo Elke
Zelderloo Walter
Gedeputeerde Bart Nevens
Verontschuldigd
Gedeputeerde Tom Dehaene
Gedeputeerde Monique Swinnen

Agendapunten

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering

Het verslag van de vergadering van 7 september 2021 wordt goedgekeurd.

2 Opvolgingsrapportering prioritair actieplan 2021: Dierenwelzijn

Annemie De Turck licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Leen Van Aken herinnert zich dat er in het verleden gemeenten waren die moeite hadden om aan te 
sluiten bij een erkend dierenasiel. Is voor die gemeenten al een oplossing gevonden?
Annemie De Turck antwoordt dat de gemeenten zelf moeten uitzoeken bij welke asielen ze best 
aansluiten. Het is wel zo dat de opvangmogelijkheden in onze provincie beperkt zijn en dat er nog 
altijd naar nieuwe mogelijkheden moet gezocht worden.



Gedeputeerde Bart Nevens spreekt een woord van dank uit voor Annemie en haar werkzaamheden 
binnen het domein dierenwelzijn. Met beperkte middelen slagen we erin om dit thema in gans de 
provincie tot bij de lokale besturen te brengen. Hij roept ook iedereen op om de facebookpagina te 
volgen.

3 Opvolgingsrapportering prioritair actieplan 2021: Leefmilieu

Geert Saye licht dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit verslag.

Koen Moeysersons heeft vragen bij het SSTOEP-principe. Hoe is dit ontstaan en hoe wordt dit 
gehanteerd?
Geert Saye antwoordt dat de nota waarin dit principe is opgenomen, nog in ontwerpfase zit maar we 
zouden het wel willen hanteren binnen de administratie. De toevoeging van de letter S duidt op het 
(fysiek) skippen van een vergadering. Door de evolutie naar meer en meer hybride werken zijn 
hiervoor ook tal van mogelijkheden binnen de provincie. De infrastructuur in de vergaderzalen is daar 
inmiddels ook op aangepast. De toevoeging van de letter E heeft te maken met de verduurzaming van 
ons wagenpark. We zullen dus eerst proberen in te zetten op elektrische wagens en dan pas op 
wagens met verbrandingsmotoren.

4 Opvolginsrapportering prioritair atieplan 2021: Waterlopen

Stijn Coppens en Raf Bouteligier lichten dit agendapunt toe. De presentatie gaat als bijlage bij dit 
verslag.

Kris Poelaert laat weten dat ook de gemeente Herne in de zomervakantie getroffen is geweest door 
overstromingen. Kunnen de gebieden die in aanmerking komen voor subsidies voor waterpreventieve 
maatregelen herbekeken worden zodat ook onze gemeente in aanmerking kan komen?
Bart Nevens antwoordt dat het voorstel van de heer Poelaert de laatste stap is in het waterbeleid. Als 
er geen oplossingen meer zijn tegen wateroverlast dan moet iedere inwoner individueel beveiligd 
worden. In principe is dit de taak van iedere goede huisvader. We hebben een pilootproject gestart dat 
ook navolging heeft gekregen in een aantal gemeenten waar er geen oplossing was om de problemen 
stroomopwaarts aan te pakken. Het vergt heel veel inspanningen van de dienst waterlopen om dit uit 
te rollen over heel de provincie. Momenteel is er geen capaciteit om dat aan iedereen aan te bieden 
en moeten we dit verder gaan evalueren hoe we ook op andere vragen kunnen ingaan. Maar onze 
kennis die we inmiddels vergaard hebben stellen we wel ter beschikking aan alle gemeenten omdat 
heel veel maatregelen in het lokale beleid verweven zitten in het kader van de rioleringsproblematiek. 
Het is aan de rioolbeheerder of de gemeente zelf om naar oplossingen te zoeken. Momenteel kunnen 
we niet ingaan op bijkomende vragen van gemeenten om individuele woningen te beveiligen.
Kris Poelaert bevestigt dat de gemeente Herne beroep gedaan heeft op de opgedane ervaringen van 
de provinciale administratie. Hiervoor zijn we dankbaar. Maar uiteraard gaat het ons om de 
bijkomende subsidies. Het is jammer om vast te stellen dat deze subsidiemogelijkeden niet gelden 
voor alle gemeenten. Ik heb begrip dat er gestart is geweest met een aantal pilootgemeenten maar 
eigenlijk zouden toch alle gemeenten in de provincie op een gelijkwaardige manier behandeld moeten 
worden. 
Gedeputeerde Bart Nevens heeft begrip voor de positie van de heer Poelaert maar het is niet mogelijk 
voor de provincie om alle subsidies op een gelijke manier aan iedereen te bedelen. Zo zijn de 
Mobipunten bijvoorbeeld ook niet overal gesubsidieerd door de provincie. Het is inderdaad gegroeid 
vanuit een pilootproject en we zien dat bijvoorbeeld de gemeente Sint-Pieters-Leeuw ondertussen een 
eigen subsidiereglement heeft opgesteld om hieraan tegemoet te komen. Dit is een noodoplossing 
maar we moeten samen evolueren naar duurzame oplossingen zodat we een beleid ontwikkelen dat 
de problemen bij de wortel aanpakt. We kunnen niet blijven werken met ad hoc oplossingen. 
Kris Poelaert antwoordt dat de gemeente Herne zelf al alle mogelijke maatregelen neemt. Er is zelfs 
een subsidiemogelijkheid vanuit de gemeente maar die is niets in vergelijking met de provinciale 
subsidiemogelijkheden.
Gedeputeerde Bart Nevens vult nog aan dat het subsidiereglement inzake waterpreventieve 
maatregelen de dag van vandaag weinig resultaatbindend is. Als de eigenaar niet ingaat op het 
voorstel is het werk wel al gedaan door onze mensen. We kunnen hen niet verplichten om de 
voorgestelde maatregelen effectief uit te voeren. De lopende engagementen gaan we afronden. 
Daarna gaan we dit verder evalueren.



 
Bertrand Demiddeleer heeft begrip voor de collega uit Herne. Duurzame oplossingen situeren zich op 
de lange termijn maar dat is een boodschap waar getroffen mensen niet veel aan hebben. Als 
provincie zouden we hier toch een belangrijke rol in moeten spelen en bekijken hoe we de betrokken 
dienst kunnen uitbreiden.

5 Aanpassing van het provinciaal reglement voor het toekennen van een subsidie voor de 
opmaak van een hemelwater- en/of droogteplan

Raf Bouteligier licht dit agendapunt toe. 

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

6 Samenwerkingsovereenkomst met de Vlaamse Milieumaatschappij voor het opmaken van 
ontwerpen voor diverse projecten integraal waterbeheer in de bekkens van Dijle-Zenne en 
Demer West  - goedkeuring opdrachtdocumenten bestek

Stijn Coppens licht dit agendapunt toe.

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en wordt voorgelegd aan de 
provincieraad.

7 Toelichting plan van aanpak wateroverlast zomer 2021

Stijn Coppens en Katty Wouters lichten dit agendapunt toe.

Marc Wijnants vindt de aanpak en de evaluatie een heel mooi voorstel. Het is zeker nodig dat we naar 
bijsturingen gaan. Zo was het in Linter op een gegeven moment zeer kritiek en kwamen we 1.000 
zandzakjes tekort. Bij de civiele bescherming lieten ze ons ook weten dat we te laat waren en dat de 
voorraad uitgeput was. Hier zou toch gewerkt moeten worden aan een betere integratie tussen de 
brandweerzone en de civiele bescherming.
Katty Wouters antwoordt dat de dienst noodplanning momenteel alle input vanuit de gemeenten aan 
het verzamelen is. Nu blijkt al dat het inderdaad voor heel wat gemeenten niet echt duidelijk is bij wie 
ze voor wat terecht kunnen. Dit wordt zeker vervolgd.
Stijn Coppens vult aan dat er een belangrijk onderscheid is tussen gevulde en lege zandzakjes.  Lege 
zandzakjes konden wel aan iedereen geleverd worden.
Gedeputeerde Bart Nevens laat weten dat het transporteren van lege zandzakjes sneller en 
gemakkelijker gaat dan volle zandzakjes. De civiele bescherming was ten tijde van de wateroverlast 
ook heel druk bezig in Wallonië omdat daar de nood veel hoger was. Via Defensie hebben we ook nog 
3.000 lege zandzakjes kunnen bemachtigen en verdelen. Het is goed dat de kwestie van de 
zandzakjes meegenomen wordt in de evaluatie en het op te stellen draaiboek. 
Koen Moeyersons wil weten of het klopt dat zandzakjes maar een beperkte houdbaarheid hebben? 
Gedeputeerde Bart Nevens antwoordt dat de jute zandzakjes (die het beste het water tegenhouden en 
aansluiten) samengesteld zijn uit een natuurlijke materie en door het nat zand vergaan zij na een 
tijdje. De pvc-zandzakjes zijn uv-gevoelig en na een tijdje verduren ze. 

8 Rondvraag

Er zijn geen variapunten.

Datum volgende vergadering 12 oktober 2021 om 15u
Einduur van de vergadering 14:20 uur

De secretaris, De voorzitter,



Peter Biondi Koen Moeyersons


